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Přednáška Daniela Polmana 

V pátek 7.2.2025 od 18:00 hod. se v penzionu U Miltkých uskutečnila přednáška 

novopackého cyklistického ultramaratonce Daniela Polmana. Dan u nás byl poprvé 

před dvěma lety. Tématem letošní přednášky byl závod Race Across America (RAAM), 

což je nejtěžší silniční cyklistický ultramaraton na světě (4960 km napříč USA). Dan se 

zúčastnil 38. ročníku závodu v roce 2019 a dokončil jej jako třetí Čech a 339. účastník 

v historii v čase 10 dnů, 19 hodin a 49 minut. V kategorii muži sólo (do 50 let) závod 

dokončil na 4. místě s jeho Ultra Paka Racing Teamem a vylepšili česká maxima. Denně 

překonal 460 km a spal v průměru jen 1 h a 40 min. To vše po komplikované zlomenině 

klíční kosti necelé dva měsíce před startem. 
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Fotbalový internacionál Jan Berger 
bavil fanoušky v Dřevěnici a slíbil, že na 

turnaje letos přijede 

Kdo chyběl, mohl jen litovat. Tak upřímně, otevřeně, (sebe)kriticky a především 

zajímavě se o fotbale asi hodně dlouho nikde nehovořilo. Jan Berger, legendární 

záložník a fotbalový světoběžník, který 24. ledna přijal pozvání na besedu do Dřevěnice, 

se představil v plné formě a během téměř dvou a půl hodiny dlouhého povídání dostál 

své pověsti vynikajícího hráče, rebela, baviče a neobyčejně skromného člověka. 

No, řekněte, kdo by třeba 

čekal, že tak slavná 

osobnost pražské Sparty a 

československé 

reprezentace dorazí starší 

modrou oktávií, která má 

už najeto 350 000 

kilometrů („Koupil jsem ji 

za třicet tisíc od trenéra 

Petra Rady.“) a v níž i na 

prahu sedmdesátky jezdí se 

štaflemi a malířskými 

potřebami za zákazníky?! Ačkoliv chřipka poněkud prosela v penzionu U Militkých 

galerii návštěvníků, čtyři desítky hostů – včetně několika se zájmem naslouchajících 

žen – se zásluhou vyprávění držitele zlaté olympijské medaile z Moskvy 1980 a 

nejlepšího fotbalisty Československa 1984 vracely k nezapomenutelným okamžikům, 

slavným gólům, ale i osobním peripetiím jeho bouřlivé kariéry. Závěrečný mohutný 

potlesk dal dostatečně najevo, že tato návštěva rozhodně nenudila. Přímým aktérům, 

kteří se besedy zúčastnili, utkvělo jistě jeho vyprávění v paměti.  

 

A pro ty, co u toho nebyli, alespoň malá ochutnávka z odpovědí Jana Bergra: 

O Dřevěnici: „Nikdy jsem tu předtím nebyl, ale znám ji, protože okolo jezdíme na 

zápasy s výběrem fotbalových internacionálů, který vedu. Hrají v něm třeba Koller, 
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Straka, Rada, Fiala, Švancara, Zelenka, K. Jarolím, Lafata a občas i Vízek, Dobiaš a 

Panenka.“ 

O volejbalu: „Ve volejbalu jsem amatér, ale vždycky jsem si ho rád zahrál. Má však 

přece jen jednu chybu – padá při něm málo gólů:-)“ 

O letošním ligovém titulu: „Vyhraje Slavia, i když její výkony v Evropské lize nebyly 

přesvědčivé. Prostě ji obětovala, aby vyhrála ligu, a to se jí vzhledem k náskoku asi i 

podaří.“, 

O svém fotbalovém krédu: „Hrát naplno a se stejným nasazením na plácku jako na 

mistrovství světa.“ 

O současné Spartě: „Je v ní příliš mnoho cizinců, a to je hlavní chyba. V kabině se navíc 

hovoří pouze anglicky. V 

českém klubu má být jasná 

převaha domácích hráčů.“ 

O současné reprezentaci: 

„Bylo chybou angažovat 

jako trenéra Ivana Haška. 

On už národní mužstvo 

jednou vedl, nijak neuspěl 

a neměl se znovu vracet. Je 

to trenér staršího myšlení, 

ale potřebujeme někoho 

mladšího, odvážného, s moderním pojetím. Jako v hokeji.“ 

O nabídce Realu Madrid: „Se Spartou jsme v Poháru mistrů vyřadili právě Real Madrid, 

nejslavnější klub na světě. Jeho funkcionáři mi řekli, že když tam přestoupím, dostanu 

milion dolarů! Jenže v 80. letech se do zahraničí nesmělo přestupovat, a kdybych 

emigroval, neviděl bych možná už svou rodinu. Byl jsem ženatý a měl dva syny.“ 

O své kariéře: „Kdybych měl možnost prožít ji ještě jednou od začátku, nic bych 

neměnil. Všechno asi mělo nějaký smysl včetně toho mého maléru s alkoholem a 

urážkou komunistických pohlavárů.“ 

 

O 72. Volejbalové Dřevěnici: „Viděl jsem váš úžasný volejbalový areál s tolika hřišti! 

Určitě se letos přijedu podívat i s manželkou. Držte nám místo!“ 
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P. S.: Mnohé fanoušky nepochybně zajímá, co Honza Berger během besedy vypil. Ti, 

kteří hledají odpověď v jeho minulosti, budou zklamaní – byla to jedna káva a půllitr 

vody z kohoutku.                                                      

Vladimír Zemánek 

 

Divadelní zájezd 
V sobotu 8. 4. 2025 obecní úřad pořádal autobusový zájezd do Prahy na představení 

Divadla Palace, Hledám ženu, nástup ihned. Tématem komedie, která se strhne kolem 

jedné lži je burzovní makléř Jim Watt (hraje Marek Adamczyk), který žije se svou 

milenkou Helenou Fosterovou (Michaela Sejnová Dittrichová), a pozve na návštěvu 

amerického šéfa Billa McGregora (Josef Carda) s chotí Nancy McGregorovou (Vlasta 

Žehrová). Šéf je členem Ligy  pro morálku a nesnáší, když jsou jeho podřízení 

nesezdáni. Jim Watt si tedy musí opatřit "manželku" na jeden večer. Jeho uražená 

milenka to odmítá a odchází. Jedinou možností zůstává Jimova uklízečka Edna 

Chapmanová (Nela Boudová), která se k němu nehodí věkem, vzhledem ani vzděláním. 

Avšak Edniny pracovní zkušenosti se osvědčí jako výtečné vodítko pro spekulace na 

burze a firma Billa McGregora během večera vydělá statisíce. Jenže Helen se vrátí. 

Najednou tu jsou dvě paní Wattové a do toho přijde ještě manželka č. 3, Terri Pringlová 

(Henrieta Hornáčková), Jimova kolegyně z práce a začne ta pravá zábava. Skvělá 

dvouhodinová komedie stála za to a vykoupila půlnoční návrat domů.  

 
 

Okénko TJ Sokol Dřevěnice 
 

"Únor je měsícem karnevalů a pozadu nezůstávají ani akce pořádané Tělovýchovnou 

jednotou Sokol Dřevěnice. 15. 2. 2025 proběhl tradiční veselý průvod masek s 

pozvánkami na karneval. Snažili jsme se navštívit všechny občany obce, děkujeme 

všem, kdo nám otevřeli a zakoupili vstupenku. Samotný karneval se konal o týden 

později - tradicí posledních let je místo konání v hostinci u Růže v Radimi. Opět bylo 

veselo: nechyběly nápadité masky s překvapivými odhaleními, bohatá tombola a živá 

kapela.  
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Zkrátka nepřišly ani děti - jejich 

karneval proběhnul v sobotu 1. 3. 

2025 v klubovně TJ Sokol na 

hřišti. Celkem 25 dětí si užívalo 

hry a soutěže s Aničkou a Pájou za 

doprovodu reprodukované hudby, 

součástí byla i tombola plná 

hodnotných cen.  

 

 Určitě bychom vás chtěli pozvat 

na výroční schůzi naší Tělovýchovné jednoty, která se bude konat dne 21. 3. 2025. Tato 

schůze bude zároveň schůzí volební, na které bude zvolen nový výbor TJ. Zváni jsou 

všichni členové TJ Sokol Dřevěnice a také všichni, kdo by se chtěli stát novými členy. 

Rádi posílíme i náš výbor - 

otevřené dveře k nám mají 

všichni, kdo by se chtěli aktivně 

angažovat v organizaci našich 

hlavních sportovních akcí. 

Prosím přijďte, pokud to bude 

možné, potěší nás vaše návrhy 

a připomínky k naší činnosti. 

Ty nám můžete také sdělit 

písemně - nejlépe přes 

email volejbalova.drevenice@seznam.cz  
 

Jančíkárna 2025 
V lednu letošního roku jsme opět vyrazili na rekreační pobyt na Jančikárně v Peci pod 

Sněžkoupod záštitou SDH. Naše cesta odstartovala v neděli od obecního úřadu a 

společně jsme se autobusem přesunuli do Pece, kde následoval společný oběd. Ještě 

před ním jsme vyvezli na chatu veškerá zavazadla, sportovní a kulturní náčiní. 

 

Po obědě pěší výstup na chalupu. Jelikož jsme to zvládli dobře a rychle, ještě ten den 

jsme rozjeli vlek u chaty a vyzkoušeli místní sjezdovku. Mezitím co se lyžovalo, bylo na 

chatě i zprovozněno výčepní zařízení, a tak jsme žízeň brzy uhasili. Rozebrali jsme si 

mailto:volejbalova.drevenice@seznam.cz
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pokoje, zabydleli se a začali si užívat horský pobyt. Děti měli opět svoji herničku na 

malé kulturce a my dospělí na velké. 

 

V pondělí dopoledne jsme společně vyrazili na pěší túru na hřeben nad Pecí. Za 

krásného počasí jsme dobili Kolínskou boudu, kde jsme ochutnali místní kuchyni. 

Prošli jsme se po celých Lučinách a na bobech sjeli zpět k chalupě. Zdě zábava dle 

libosti. Lyžování, bobování, popíjení, každý si vybral dle chuti. 

 

V úterý jsme se rozdělili na více částí. Jedna část vyrazila vyzkoušet svahy Skiareálu 

Pec, další skupina šla pěšky prozkoumat Pec a třetí skupina vyrazila na Kladenku na 

oběd. Po shledání na chatě opět volnočasová zábava. 

 

Ve středu jsme strávili dopoledne venku na sněhu, kde se děti ještě stihli vyřádit a než 

jsme odešli z chalupy, dostal každý mladý účastník chutnou medaili. 

Poté již zabalit a přepravit se k autobusu a hurá domů. 

Tomáš Rychna 
 

 

Pomáháme zvládat život s duševním 
onemocněním 

Když do života vstoupí vážné duševní onemocnění, může být těžké najít cestu zpět k 

běžnému životu. Právě proto jsme tu my – tým sociálních pracovníků organizace Péče 

o duševní zdraví. Poskytujeme bezplatnou podporu lidem starším 16 let z celého okresu 

Jičín, kteří se potýkají s vážným duševním onemocněním. Jak? 

• Jezdíme k lidem domů nebo na jiné domluvené místo, kde poskytujeme 

sociální podporu. 

• Pomáháme se zvládáním každodenních situací – ať už jde o jednání na 

úřadech, hospodaření s financemi nebo zapojení do společnosti. 

• Pomáháme zvládat projevy duševního onemocnění.  

• Podporujeme nejen osoby, které se potýkají s duševním onemocněním, ale i 

jejich rodiny. 
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Ctíme jedinečnost každého klienta a snažíme se vždy najít takovou podporu, která bude 

nejlépe odpovídat jeho potřebám.  

Spolupráce s naším týmem vypadá například takto: Pan X.  je mladý muž, 

kterému do života vstoupila schizofrenie, potýká se také se závislostí. K nám přišel na 

doporučení psychiatra s jasnou „zakázkou“: Cíl spolupráce byl dokončit školu a najít si 

práci. Do roka splněno! Jak? Začátek byl těžší, protože Tomáš na schůzky hodně 

zapomínal. Časem začal chodit na klubové aktivity, zapojoval se, začal se aktivizovat. 

Proběhlo mapování pracovních zkušeností. Následně si vyzkoušel práci ve spřáteleném 

podniku. Zároveň probíhalo zjišťování ohledně dokončení vzdělání. Vyplynula z toho 

potřeba doučování. Zapojili jsme bývalou kolegyni – učitelku. Intenzivní doučování 

Tomáše popostrčilo. Na konci května složil úspěšně maturitní zkoušku a hned 

nastoupil do práce. Je o velký kus dál na cestě zotavení se z duševního onemocnění. 

Sídlíme na adrese: 17. listopadu 861, Jičín. Pokud potřebujete pomoc, napište nám 

nebo zavolejte: pdz-jc@pdz.cz nebo 493 592 554. V kontaktní den: pondělí 13:00 – 

16:00 hodin můžete přijít i bez předchozí domluvy. 

Ozvěte se. Společně najdeme cestu, jak žít život, který neovládají projevy duševního 

onemocnění. Více informací na www.pdz.cz. 

 

 

Kosmetický salon v Radimi 

Od února je v Radimi otevřen 

kosmetický salon provozovaný Annou 

Koprnickou. K péči využívá 

certifikovanou kosmetiku Nobilis 

Tilia. Kosmetický salon se nachází v 

prostorech za hospodou, kde byla dříve 

ordinace praktického lékaře. 

 

Kontakt: 731359892 
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PLÁNOVANÉ AKCE 

Hudební večer u příležitosti Mezinárodního dne žen 

Zveme všechny ženy i muže na hudební večer pořádaný u příležitosti Mezinárodního 

dne žen v sobotu 8. března 2025 od 18:00 v Hospůdce u Militkých. Vystoupí Bůček 

Band z Lázní Bělohrad. 

Brigáda tělocvična 

V sobotu 22.3.2025 od 9:00 proběhne v tělocvičně na obecním úřadě brigáda, při které 

nainstalujeme na strop tělocvičny melaminové panely pro zlepšení akustiky místnosti, 

vymalujeme stěny a předěláme mříže na oknech tak, aby šly otevírat. Tělocvičnu v 

současné době hojně využíváme a je potřeba provést malou rekonstrukci. Prosíme 

všechny tatínky, kteří mohou, aby přišli pomoci. Pokud chce někdo pomoci a nehodí se 

mu termín, zavolejte na tel.č. 721231094. Malovat se může začít i dříve. Každá pomocná 

ruka bude dobrá! Občerstvení zajištěno. 

Sběr železného šrotu a elektroodpadu 

SDH Dřevěnice provede sběr železného šrotu a elektroodpadu v sobotu 12. 4. 2025 od 

9:00 hod. 

Turnaj ve stolním tenise 

Tradiční Velikonoční turnaj ve stolním tenise proběhne v tělocvičně na obecním úřadě 

ve Dřevěnici. V pátek 18. 4. 2025 od 14:00 hod. budou hrát muži a v sobotu 19. 4. 2025 

od 14:00 hod. ženy. Přihlášky prosíme do středy 16. 4. 2025 na tel.č. 721231094. 

Prohlídka sklepů 

Spolu s panem Miroslavem Pittnerem připravujeme prohlídku pivovarských sklepů s 

vyprávěním o historii pivovaru a sýrárny ve Dřevěnici. Prohlídky rozdělíme do skupin 

o maximálním počtu 15 osob a proběhnou v pátek 25.4. od 14:00 a od 15:30 a v sobotu 

26.4. od 9:00 a od 10:30 hod. V případě naplnění kapacity přidáme další termín. Pokud 

se budete chtít prohlídky zúčastnit napište zprávu s vámi vybraným časem na tel.č. 

721231094, nebo email obec@drevenice.org, nebo se můžete přihlásit osobně na 

obecním úřadě. 
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Příměstský tábor s Adlou a Vítkem 

V termínu 4. 8. - 8. 8. 2025 pořádáme ve spolupráci s MAS Brána do Českého ráje, z.s. 

příměstský tábor. Přihlášky a více informací na obec@drevenice.org. Cena 1.000,- Kč 

za dítě. 

 

Upozornění 

Upozorňujeme spoluobčany na nabídky kominických služeb z telefonního čísla 

790300618. Obecní úřad od této společnosti čištění komínů nikdy nezajišťoval, ačkoli 

tvrdí, že ano. Nadále sjednáváme pro občany kominické služby pouze od pana Jaromíra 

Žďánského, tel. 773209127. 

 

Změna e-mailové adresy 

Nově obecní úřad používá e-mailovou adresu obec@drevenice.org 

 

 

 

 

 

Úřední hodiny: PO – 8:30 hod. – 12:30 hod., ST – 15:00 hod. – 19:00 hod. 

starosta: Bc. Barbora Veberová 721231094 
místostarosta: Mgr. Dušan Vrabec  601395386 

📧 obec@drevenice.org, www.drevenice.org, DS: sska6si 
www.facebook.com/drevenice 
č. účtu: 2914576339/0800 (běžné poplatky), 19-2914576339/0800 (pouze vodné 
a stočné) 
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